
Blok 46 husmøde nr 6 
Referat fra 05.01.2014

- Tilstede: Henry 453B, Dorte 452B, Tania 453C, Erland 451F, Morten 455E, Jan og Dorthe 452A, Inga og 
   Bjarne 450D, Sebastian 456C samt Michael og Tine 452D

- Godkendelse af referat fra møde nr 4

- Kort introduktion til www.blok46.dk (Michael kigger på mailchimp, så notifikationer videresendes)

- BR sager, nr 467:

a) ajourføring af husordenforslag
    
b) forslag fra ejendomskontoret om højere leje i garagebure ved nøgletab

c) selskabslokalerne under B blokken skal have nyt inventar ved hjælp af genbrugsens overskud

d) øget kapacitet på bolignet

Beslutninger: a= ja    b=ja    c=ja    d=ja

Deltagere fra blokken: Sebastian+Michael

- Vi vil gøre noget ved fællesrummets akustik - Tania vil gerne sy gardiner
   farver og mønstre diskuteres på bloggen på www.blok46.dk + Henry får tilbud på loftsplader+montering      
  (pladerne benævnes “træbeton”)

- Vi overvejer også en slags afdækning af ruderne ud til gangen

- Nøgler til motionsrummet er givet til Sebastian (af Inga)

- Inga er lyseslukker i “Bornholm” (det kommende motionsrum)

- Der kommer lås på cykelrumsdøren og pumpen justeres

- Hvad koster glasdøren iøvrigt?

- Indendørs måtter er på vej

- Opslagstavler= Inga stoppede de malede, så nu skal vi vælge glastavler, dvs farve og str.
    hvide standard str fra Bauhaus koster 400,- kr men vi prøver at sætte farvet papir på, for at teste virk-
   ningen, da der er en del ønsker om andet end HVID! Sig din mening om det på www.blok46.dk

- Ang motionsrum, så hører vi andre blokke om deres erfaringer med udstyr

- Cykelstativerne: Annette har skrevet til miljøfølgegruppen, Frank har skrevet til blokken efter erfaringer.
   Vi inviterer til husmøde/cykelstativudvalgsmøde



- Sebastian kommer med et budget til motionsrummet, samt undersøger ventilation

- Inga og Tine finder køkkenelementer fra HTH, der passer ved køleskabet

- Vi kigger efter barstole, da de oprindeligt valgte ikke var at finde i IKEA. Nu kigger vi i Farum - Tania kigger 
   for 1000 kr. 

- Vigitge datoer: 

21.01.14 Midtpunktet, budget

16.01.14 Bolignetudvalget, kontrakt mm.

02.02.14 Superbowl i fællesrummet - ALLE er velkomne!

02.02.14 Næste husmøde (før Superbowl)

- Erland har skrevet til friarealudvalget ang. bevoksning tæt på huset. Blokken skal udtale sig. Derfor:

Gå ind på www.blok46.dk og gå ud og se om du kan tilslutte dig en topkapning og udtynding, så de berørte 
beboere kan få sollys. Skriv evt en kommentar, hvis du har andre løsningsforslag.

-  P kælderen kan blive lækker med hvid maling og algebehandling, vi ser det som et fælles forårsprojekt

- Vi vil gerne have rengjort asfalten i kælderen efter renoveringen (E&P?)

- Skråvinduer er ikke blevet vasket længe, manden er syg. Vi ønsker god bedring!

- Erland ser på priser på maling til forårets gør-det-selv-kælder-make-over

- Inga siger noget til Ejendomskontoret om plantekasser til fællesrummet


